
Zápisnica zo zasadania I. komory Snemu SAV, 

ktoré sa konalo dňa 18. 2. 2015 

v Smoleniciach 

 

Prítomní: Členovia I. komory Snemu SAV podľa prezenčnej listiny 

Hostia:  členovia predsedníctva SAV,  riaditelia ústavov, predsedovia 

vedeckých rád a ďaší zástupcovia ústavov I. OV 

 

Program: 

1. Rokovanie o návrhu spôsobu prerozdelenia 5% objemu mzdových prostriedkov 

 
Ad 1:   

Poverený podpredseda za I. OV, K. Fröhlich, predniesol návrh na prerozdelenie 5% mzdových 

prostriedkov. Podľa tohto návrhu sa v súlade so schválenými Zásadami tvorby rozpočtu na rok 

2015i vyhradí  2,5% mzdových prostriedkov pre program SASPRO a ďalších 2,5% sa rozdelí tak, 

že polovica z týchto prostriedkov bude prerozdelená ústavom na základe hodnotenia z ostatnej 

akreditácie a druhá polovica sa prerozdelí na základe ročného hodnotenia ústavov (evaluácie). Pri 

evaluácii za rok 2014 sa bude prihliadať na plnenie ukazovateľov hodnotenia vedeckých 

organizácií, ktoré boli definované pri poslednom pravidelnom hodnotení (akreditácii).  

V diskusii sa objasnilo, že predsedníctvo požiadalo MŠVVaŠ SR o navýšenie prostriedkov 

kapitoly na podporu programu SASPRO (P. Šajgalík). V prípade, že bude žiadosti vyhovené, 

budú sa rozdeľovať prostriedky vyhradené pre tento propgram (2,5% mzdových prostriedkov) 

takým istým kľúčom, ako sa rozdelí prvých 2,5% (K. Fröhlich). Hodnotenie organizácií na 

základe napĺňania kritérií v roku 2014 budú robiť členovia predsedníctva za I. OV.  Členovia 

komory a hostia sa ďalej pýtali na to, kedy budú známe výsledky hodnotenia (A. Kučera), kedy 

bude známe, či MŠVVaŠ SR prispeje na podporu programu SASPRO (V. Ira), aký spôsob 

prerozdelenia zvolili v II. a III. OV (I. Budinská), či piati členovia predsedníctva za I. OV budú 

robiť hodnotenie ústavov za rok 2014, ktoré pri akreditáciách bolo rozdelené medzi 9 panelov (K. 

Iždinský), aké bude rozvrstvenie dopadov na jednotlivé ústavy, aká je spodná hranica financií, 

ktorá sa môže ústavu zobrať (P. Samuely, K. Gmucová) a na ďalšie podrobnosti týkajúce sa 

prerozdeľovania 5% mzdových prostriedkov v roku 2015. K. Gmucová navrhla usporiadať 

v prestávke medzi dvoma rokovaniami Snemu SAV dňa 25.2.2015 zasadnutie komory, na ktorom 

by K. Fröhlich predniesol ďalšie podrobnosti návrhu.  

 

Komora hlasovaním prijala uznesenie k tomuto bodu: 

 

Komora žiada K. Frohlicha, aby na najbližšom zasadnutí I. komory Snemu SAV predložil  

podrobny postup prerozdelenia 5% objemu mzdových prostriedkov navrhnutý členmi P SAV za 

I. OV.  

 

Zapísala: I. Budinská                                           schválil: Katarína Gmucová,  

     predsedníčka I. Komory Snemu SAV 

Overil: D. Michniak 

 

                                                 
i Uznesenie č.7 z 18. decembra 2014 

Snem SAV schvaľuje „Zásady tvorby rozpočtu RO a určenia výšky príspevku PO SAV v roku 2015“ 

 s pozmeňujúcimi návrhmi týkajúcimi sa 

- prerozdeľovania mzdového fondu do výšky 5% vrátane SASPRO diferencovane po schválení príslušnými 

komorami 


